
P R O T O K Ó Ł   Nr IV/1/2007

z posiedzenia IV Zwyczajnej   Sesji Rady Gminy
w Płośnicy   odbytej w dniu  8 marca 2007 roku  

w lokalu  Urzędu Gminy w Płośnicy / sala narad/  pod przewodnictwem
Pana Konrada Sobiecha – Przewodniczącego Rady Gminy.

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1000, a zakończyło się o godz. 1435.

Stan osobowy Rady Gminy w Płośnicy - 15 osób . 
Obecnych na posiedzeniu w/g załączonej listy obecności – 15 Radnych– Załącznik Nr 1.

Poza gronem Rady Gminy , udział w posiedzeniu wzięli :
 
1. Pan M.Michał Niedźwiecki – Wójt Gminy Płośnica  
2. Pani  Teresa Jędraszek - Skarbnik Gminy  
3. Pani Katarzyna Zakrzewska – Sekretarz Gminy
5. Pan Kazimierz Podlasin – Z-ca Wójta Gminy Płośnica
6. Pani Anna Lipińska - Inspektor ds. obsługi Rady  Gminy 
7. Sołtysi poszczególnych wsi w/g załączonej listy obecności - 14 osób – Załącznik Nr 2
8. Pani Barbara Kramkowska - Delegat do Izb Rolniczych 
9. Pan Krzysztof Groblewski – Radny Powiatu Działdowskiego
10. Pani Ewa Mendalka – Mieszkanka wsi Rutkowice

 Lista zaproszonych gości stanowi Załącznik Nr 3 . 

Przebieg    posiedzenia :
=====================

 
Pan Konrad Sobiech – Przewodniczący Rady Gminy otwierając obrady IV Zwyczajnej Sesji
Rady Gminy powitał wszystkich zebranych , stwierdził , że na sali narad obecnych jest 15
Radnych , co stanowi quorum Rady władne do podejmowania prawomocnych uchwał , po czym.
odczytał proponowany porządek obrad i poprosiła Radnych o jego przyjęcie:

1. Otwarcie posiedzenia .

2. Przyjęcie porządku obrad . 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia III Zwyczajnej  Sesji Rady Gminy.

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami.

5. I n t e r p e l a c j e.  
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6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr III/6/2006 Rady Gminy  
    w Płośnicy z dnia 28 grudnia 2006 roku w sprawie określenia stawek podatku od  
    nieruchomości. 

7. Rozpatrzenie  i podjęcie uchwały zwolnień w podatku od nieruchomości.

8. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie zasad ustalenia regulaminu określającego  
    wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków  
    motywacyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagradzania ,       
    a także wysokość szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku  
    mieszkaniowego.    

9. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wartości najniższego wynagrodzenia
zasadniczego i wartości jednego punktu w złotych dla potrzeb opracowania tabeli miesięcznych
stawek wynagradzania zasadniczego dla pracowników samorządowych zatrudnionych przy
obsłudze szkół podstawowych , gimnazjum na terenie Gminy Płośnica.

10. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Płośnica w obrębie geodezyjnym Gródki-Przełęk. 

11. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży w trybie przetargowym lokalu
mieszkalnego Nr 1 w budynku Nr 7 przy ul. Lipowej w Płośnicy wraz z udziałem we
współwłasności zabudowanej działki Nr 461/1 z mapy 2. 

12. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie konsultacji społecznych dotyczących zmiany
nazwy miejscowości Przełęk Duży , Przełęk Kościelny i Przełęk Mały. 

13. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie wystąpienia o zmianę nazwy miejscowości.

14.. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie ustalenia miesięcznej zryczałtowanej diety  
   dla Przewodniczącego Rady gminy Płośnica.

15. Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych do stałych komisji
Rady Gminy.

16. Informacja z zebrań sprawozdawczo-wyborczych w poszczególnych sołectwach. 

17. Informacja dotycząca analizy oświadczeń majątkowych. 

18. Rozpatrzenie petycji mieszkańców wsi Gralewo i Murawki dotyczącej cen wody. 

19. Informacja Przewodniczących stałych Komisji Rady gminy .
 
20. . Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje . 

21. Wolne wnioski i zapytania.
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22. Zamknięcie obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli zaproponowany porządek obrad i przystąpili
do omawiania poszczególnych jego punktów. 

Przed przystąpieniem do realizacji porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy złożył
życzenia wszystkim Paniom z okazji „Dnia Kobiet” . 
Powitał serdecznie nowo wybranych sołtysów i głośno odczytał  ich imiona i nazwiska .  

Ad. pkt 3.
========= 

 
Protokół Nr III/3/2006 z posiedzenia Zwyczajnej Sesji Rady Gminy w Płośnicy odbytej w

dniu 28 grudnia 2006 roku został wyłożony na sali narad na godzinę przed rozpoczęciem
niniejszych obrad w celu umożliwienia wszystkim Radnym dokładnego zapoznania się z jego
treścią.

Uwag ani zastrzeżeń do treści protokołu Radni nie zgłosili – przyjmując
go jednogłośnie w takim brzmieniu, w jakim został sporządzony.

   
Ad. pkt 4.
========

Pan M. Michał Niedźwiecki – Wójt Gminy Cyt. ......” Panie Przewodniczący! Wysoka Rado!. Na
początku chciałbym się przyłączyć do słów Przewodniczącego i ze swej strony złożyć serdeczne
życzenia naszym zawsze miłym Paniom i oby taki dzisiejszy Dzień Kobiet trwał dla Was przez
cały rok. Tak jak już W minionym okresie między sesjami : 

• Odbyły się zebrania wiejskie, na których zostały dokonane wybory Sołtysów i Rad
Sołeckich – w tym momencie, chciałbym również serdecznie podziękować wszystkim
sołtysom, którzy zakończyli swą kadencję , za to co zrobili dla dobra swojej społeczności,
dla dobra gminy i życzyć ponownie wybranym oraz nowo wybranym sołtysom, aby w tej
kadencji , przez te 4 najbliższe lata wspólnymi siłami jak najwięcej udało się zrobić dla
naszych mieszkańców, życzyć zadowolenia z pracy i relacji między Państwem i
mieszkańcami. Jeszcze raz serdecznie gratuluję;

• Odbyły się również zebrania sprawozdawcze w jednostkach OSP ;
• W Urzędzie Gminy zostało zatrudnionych trzech stażystów. W tej chwili czekamy na

odpowiedź w sprawie realizacji wniosków i przyznania nam osoby, która zajmie się
wypełnianiem wniosków rolnikom o uzyskanie pomocy w zakresie dopłat bezpośrednich z
Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa . Jest obiecane, że taka osobę
dostaniemy . 

• Od 1 lutego jest zatrudniony u nas drugi Radca Prawny. Tak, że w tej chwili Radca
Prawny do dyspozycji mieszkańców naszej gminy jest w każdą pierwszą środę miesiąca od
godz. 8.00 do 12.00 i następnie w każdą trzecią i czwartą środę miesiąca od godz. 12.30
do 15.00. ;
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• Została uruchomiona do dyspozycji mieszkańców sala gimnastyczna przy Szkole
podstawowej w Płośnicy . Sala jest czynna we wtorki i czwartki każdego tygodnia od
godz. 16.00 do godz. 18.00 dla osób dorosłych , natomiast w każdą środę w tych
samych godzinach dodatkowo uruchomiona dla młodzieży szkolnej. I o ile zajdzie
potrzeba jesteśmy w stanie ustalić godziny otwarcia sali na pozostałe dni tygodnia. W
minione ferie sala otwarta była przez cały dzień, a Gminny Ośrodek Kultury w
Płośnicy  prowadził zimowisko dla dzieci szkolnych z ciekawym programem.;

• Rada Sołecka Skurpie oraz Jednostka OSP i Rada Sołecka Gralewo w okresie ferii
zimowych  zorganizowali spotkania i zajęcia dla dzieci i młodzieży szkolnej ;

• W lutym zorganizowany był turniej piłki nożnej halowej dla młodzież szkolnej o
Puchar Wójta / zarówno chłopców , jak i dziewcząt/ ;

• W Szkole Podstawowej w Gródkach została wyremontowana i przygotowana oraz
oddana do użytku jedna sala na bibliotekę i świetlicę szkolną; 

• Zostały złożone wnioski na pozyskanie komputerów na tzw. Centrum Informacji
Multimedialnych w Szkołach Podstawowych . Jest szansa, że nasze szkoły otrzymają
po trzy komputery na sale biblioteki;

• Został złożony wniosek na pracownię komputerową przez Gimnazjum w Gródkach .
W Gimnazjum tym realizowany jest projekt tzw. „ Drogowskaz Bis” w ramach
sektorowego programu operacyjnego rozwoju zasobów ludzkich;

• W minionym okresie została dokonana ocena stanu bezpieczeństwa naszych szkół
zgodnie z Rozporządzeniem Ministra Edukacji Narodowej. Taka ocena czeka jeszcze
tylko Szkołę Podstawową w Płośnicy. Z protokołów pokontrolnych wynika, że szkoły
nasze są bezpieczne.

• W trakcie przygotowywania jest dokumentacja na kanalizację Rutkowic
i Małego Łęcka / odnowienie pozwolenia na budowę/ ;

• W trakcie opracowywania jest Program Odnowy Poszczególnych naszych
miejscowości – jest to potrzebne do ubiegania się o środki z Funduszów Europejskich.
Po kolei wszystkie wnioski będą opracowane , w tej chwili zaczynamy od Skurpia; Po
niedzieli spotkam się z Radą Sołecką w celu wypełnienia deklaracji i ankiety
niezbędnej do złożenia wniosku . I tak kolejno , będziemy w tym celu spotykać się z
innymi Radami Sołeckimi poszczególnych wsi . 

• Od 1 marca przyjmowane są wnioski na dopłaty do paliwa rolniczego- generalnie
zasady składania wniosków są takie same jak w zeszłym roku , natomiast dopłata do 1
litra paliwa rolniczego jest podwyższona o 10 groszy w stosunku do roku biegłego;

D z i ę k u j ę"
Ad. pkt 5.

==========
I n t e r p e l a c j e :
  
Pan Konrad Sobiech – Przewodniczący Rady Gminy …..Cyt. ..." Uwaga do wszystkich
Sołtysów! Myślę , że byłoby celowe, aby przy omawianiu uchwały dotyczącej jakiejś
miejscowości naszej gminy – Sołtys tej wsi w tym punkcie miał prawo głosu, nie czekając 
na wolne wnioski. W pkt. Interpelacje – przypominam i wyjaśniam nowym Sołtysom ,
że prawo głosu mają tylko Radni. Dziękuję i proszę Radnych o zgłaszanie interpelacji”.
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Pan Piotr Monczewski – Radny wsi Zalesie zwrócił się z prośbą do wójta Gminy , aby jeden
dzień w tygodniu udostępnił salę gimnastyczną przy szkole Podstawowej w Płośnicy tylko dla
młodzieży wsi Zalesie. 

Pan Stanisław Dudek – Radny wsi Przełęk ……Cyt: „ Panie Przewodniczący! Panie Wójcie!
Wysoka Rado ! Przed chwilą poznaliśmy starych i nowych Sołtysów . Ja mam prośbę do Wójta
aby tych Sołtysów wyposażyć w nowe tablice ogłoszeniowe oraz tablice informacyjne z napisem
SOŁTYS , ponieważ te , które teraz wiszą są w bardzo przykrym stanie, a w niektórych
miejscowościach ich wcale nie ma”. 

Pan Konrad Sobiech – Radny wsi Niechłonin …..Cyt: „ Panie Wójcie! Szanowna Rado! Ten
temat poruszałem już kilkakrotnie , w związku z tym poruszę go jeszcze raz. Przedtem
poruszałem go sam od siebie ,w tej chwili jestem zobligowany przez młodzież Niechłonina.
Chodzi o Dom Kultury w Niechłoninie . Była już u mnie młodzież dwa razy i poprosiła o
podłączenie światła oraz oszklenie okien , natomiast sama zadeklarowała się wymalować własnym
kosztem .Myślę , że jest to sprawa do załatwienia. Tym bardziej , że Wójt powiedział , że
będzie się spotykał z Radą Sołecką wszystkich wsi naszej gminy w celu wypełnienia deklaracji i
wniosku o środki unijne, więc byłaby szansa i dla nas” .

Pan Włodzimierz Wasiek – Radny wsi Płośnica….. Cyt. „ Doszły mnie słuchy, że zmienił się
właściciel Dyskoteki OMEN . W tej chwili wokół tej dyskoteki / na zewnątrz/ panuje straszny
bałagan . Mam prośbę , aby Wójt Gminy zobowiązał właściciela tej posesji do sprzątania terenu
na którym znajduje się ta dyskoteka”. 

Pan Leszek Mańka – Radny wsi Gródki …..” Chodzi mi o tę drogę dojazdową do Pana
Gronowskiego . Czy jest coś nowego w tej sprawie?”

Pan Arkadiusz Czechrowski – Radny wsi Gródki ……Cyt.: „ Na posiedzeniu Komisji
zobligowałem się dowiedzieć jak wygląda sytuacja z rejestracją Klubu Sportowego. Klub
Sportowy „SPRINT” jest zarejestrowany w Sądzie Gospodarczym w Olsztynie i jeżeli będzie
uwzględniona jakaś pula środków w budżecie na utrzymanie tego klubu wówczas Pan Szostek –
Wieceprezes jest w stanie jechać z Panem Wójtem Gminy do tego Sądu i zmienić nazwę na
KS Gmina Płośnica”.  

Pani Maria Wodzyńska – Radna wsi Skurpie …..Cyt. „ Ja chciałabym poruszyć sprawę dróg .
Idzie wiosna . Panie Wójcie kiedy będzie jeździć równiarka , ja nie mówię , że dziś lub jutro, ale
zawsze Pan mówił, że nie możemy dziś mówić , a jutro ją dostać. W związku z tym zgłaszam
nasze drogi już teraz . Mamy 4 drogi, którymi żaden samochód nie może zajechać ze względu na
ich stan” .   
 

Ad. pkt 6.
=========

Pan Konrad Sobiech – Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że projekty uchwał
proponowanych na posiedzenie niniejszej Sesji zostały dostarczone Radnym wraz
z zaproszeniami  , po czym przystąpił do rozpatrzenia i zaopiniowania 
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uchwały w sprawie 
zmiany Uchwały  Nr III/6/2006 Rady Gminy w Płośnicy z dnia 28 grudnia 2006 roku

w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości .

Pani Anna Lempek – Inspektor ds. wymiaru podatku przedstawiła i uzasadniła potrzebę
podjęcie nowej uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości i stosowania
zwolnień w podatku .

Przewodniczący Rady Gminy głośno odczytał treść przygotowanej uchwały w w/w sprawie
i poprosiła Radnych o głosowanie.  

Za podjęciem uchwały głosowało - 15 Radnych. To znaczy, że uchwała została podjęta
jednogłośnie. 
     

Nadmieniam, że w głosowaniu nad przyjęciem uchwały - głosowało 15 Radnych, czyli cały skład
Rady Gminy  .  

Podjęta uchwała otrzymała Nr IV/1//2007 i wraz z projektem stanowi Załącznik Nr 4 do
protokołu z niniejszego posiedzenia Sesji. 

Ad. pkt 7.

Przystępując do realizacji kolejnego punktu porządku obrad tj. rozpatrzenie i podjęcie
uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości – Przewodniczący Rady Gminy
odczytał treść Uchwały Nr IV/40/2007 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z
dnia 25 stycznia w sprawie badania zgodności z prawem w/w uchwały. 

Po wyjaśnieniach w tym temacie udzielonych przez Wójta Gminy - Cyt….” Rada Gminy zawsze
stosowała zwolnienia w podatku z każdego metra ponad 45 m w przypadku budynków po
gospodarstwach rolnych . Obecna interpretacja prawna nie upoważnia Rady Gminy do
wprowadzenia zwalnień z podatku każdego następnego metra powyżej 45 m . W związku z tym
została uchylona uchwała i dlatego wszyscy podatnicy, którzy nie mają gospodarstw rolnych, w
myśl naszej uchwały powinni płacić za każdy metr 3,70 zł . Byłaby to bardzo wysoka kwota i
trochę niesprawiedliwa w stosunku do innych podatników. W związku z tym dzisiaj
wprowadzamy uchwałę obniżającą z tych 3,70 zł. do 0,10 za każdy następny metr powyżej 45 m.
Czyli średnio jeśli budynek miał by 100 m dodatkowo powyżej tych 45 m to wówczas podatnik
zapłaci dodatkowo te 10 zł w stosunku rocznym. Gdybyśmy tej uchwały nie pojęli dzisiaj to w
takim przypadku podatnicy Ci musieli by płacić za te 100 m stawkę 3,70 za 1 m , tj. 370 zł.
dodatkowo za te budynki, za które w poprzednim roku nie płacili nic”. 

Przewodniczący Rady Gminy głośno odczytał przygotowany projekt uchwały
i poprosiła Radnych o pytania lub wątpliwości. 

Pytań, uwag ani zastrzeżeń do przedstawionego projektu nie zgłoszono, w związku
z czym przystąpiono do głosowania. 
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Rada Gminy Płośnica jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem projektu uchwały
i podjęcia ww. uchwały .  
 

Nadmieniam, że głosowanie odbyło się w obecności 15 Radnych biorących udział
w posiedzeniu . 

Podjęta uchwała otrzymała Nr IV/2/2007 i wraz z projektem uchwały stanowi Załącznik Nr 5
do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 8. 
   
Pan M.Michał Niedźwiecki - Wójt Gminy przedstawił i uzasadnił potrzebę podjęcia przez Radę
Gminy uchwały w sprawie zasad ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz
szczegółowe warunki przyznawania dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i za 
warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia, a także wysokości
szczegółowych zasad przyznawania i wypłacania dodatku mieszkaniowego.

Pani Elżbieta Szymańska – Z-ca Przewodniczącego Rady Gminy głośno odczytała
przygotowany projekt ww. uchwały i zapytała Radnych , czy są jakieś uwagi.

Radni nie zgłosili żadnych  pytań.  

     Za podjęciem uchwały głosowało - 15 Radnych. Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała otrzymała kolejny Nr IV/3/2007 i wraz z jej projektem stanowi Załącznik Nr 6
do niniejszego protokołu.

Nadmieniam, że głosowanie nastąpiło w obecności wszystkich Radnych / 15 osób/ biorących
udział w posiedzeniu

Ad. pkt 9.

Pan Konrad Sobiech - Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, iż kolejnym punktem
niniejszych obrad jest punkt dotyczący rozpatrzenia i podjęcia uchwały w sprawie
ustalenia wartości najniższego wynagrodzenia zasadniczego i wartości jednego punktu
w złotych dla potrzeb opracowania tabeli miesięcznych stawek wynagrodzenia
zasadniczego dla pracowników samorządowych zatrudnionych przy obsłudze szkół
podstawowych, gimnazjum na terenie Gminy Płośnica i poprosił Wójta gminy
o wyjaśnienie i uzasadnienie potrzeby podjęcia tej uchwały. 

Pan Włodzimierz Wasiek – Radny wsi Płośnica zapytał Wójta , czy w związku
z podjęciem tej uchwały wzrosną wynagrodzenia zarobki naszych sprzątaczek ?
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Pan M.Michał Niedźwiecki – Wójt Gminy wyjaśnił, że ta uchwała nie ma bezpośredniego
wpływu na wzrost wynagrodzenia , natomiast tak jak będzie sporządzona regulacja płac tak
będą regulowane płace sprzątaczek wg. stopnia inflacji. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – Pan Włodzimierz Wasiek głośno odczytał
przygotowany projekt uchwały . 

Za podjęciem w/w uchwały opowiedziało się 15 Radnych, czyli wszyscy Radni
biorący udział w posiedzeniu . 

Uchwała otrzymała kolejny Nr , tj. IV/4/2007 i wraz z projektem stanowi Załącznik Nr 7 do
niniejszego protokołu.

Ad. pkt 10 .

Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu zagospodarowania
przestrzennego gminy Płośnica w obrębie geodezyjnym Gródki-Przełęk 

      
Pan Kazimierz Podlasin – Z-ca Wójta Gminy Płośnica , na prośbę Przewodniczącego Rady
przedstawił i uzasadnił potrzebę podjęcia w/w uchwały.

      Radni nie zgłosili żadnych uwag ani zastrzeżeń do  otrzymanego przez nich projektu uchwały.

Uchwała została podjęta jednogłośnie w obecności 15 Radnych obecnych na sali. Otrzymała
Nr IV/5/2007 i wraz z projektem uchwały stanowi Załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 11.

Pan M. Michał Niedźwiecki – Wójt Gminy przedstawił i uzasadnił potrzebę podjęcia przez Radę
Gminy uchwały w sprawie sprzedaży w trybie przetargowym lokalu mieszkalnego Nr 1 w
budynku Nr 7 przy ulicy Lipowej w Płośnicy wraz z udziałem we współwłasności
zabudowanej działki nr 461/1 z mapy 2 .

Pani Elżbieta Szymańska - Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytała treść projektu w/w
uchwały i poprosiła Radę Gminy o głosowanie. 

15 Radnych , czyli cały skład osobowy Rady Gminy Płośnica opowiedział się za podjęciem
uchwały. 

Jednogłośnie podjęta uchwała w w/w sprawie otrzymała Nr IV/6/2007 i wraz z projektem
stanowi Załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt 12.

Pan M.Michał Niedźwiecki – Wójt Gminy przedstawił i uzasadnił potrzebę podjęcia uchwały w
sprawie konsultacji społecznych dotyczących zmiany nazwy miejscowości Przełęk Duży,
Przełęk Kościelny i Przełęk Mały - …..Cyt….” Proszę Państwa! W tym temacie do podjęcia są
dwie uchwały tj. w sprawie konsultacji społecznych dotyczącej zmiany nazwy miejscowości jak
też uchwała objęta następnym punktem porządku obrad sesji tj. uchwały w sprawie wystąpienia
o zmianę nazwy miejscowości. W tej chwili jest rozbieżność w nazwie miejscowości Przełęk
W części dokumentów istnieje podział na trzy Przełęki : Przełęk Duży, Przełęk Kościelny i
Przełęk Mały jako miejscowości Przełęk , natomiast w części dokumentów figuruje jako jedna
nazwa Przełęk . W związku z tym , że w tej chwili jesteśmy na takim etapie rozwoju ogólnego, że
wszelkiego rodzaju informacje są jak najbardziej skondensowane , skomputeryzowane i
następuje rozbieżność nazewnictwa z numerami przydzielonymi do nazwy miejscowości.
Statystyka dysponuje innymi nr , geodezja innymi nr i jeszcze inne ogólne jak np. usc,
kartografia . Chodzi o ujednolicenie i dlatego też powinniśmy sprowadzić te trzy nazwy tej samej
miejscowości do jednej nazwy.” 

Pan Stanisław Dudek - Radny wsi Przełęk ……Cyt.. „ W myśleniu mieszkańców te nazwy
istniały jako nazwy potoczne i wszyscy myśleli , że głównie w dokumentach jest zapis jeden jako
Przełęk. Od dwóch lat są kłopoty, a wyszło to przy wymianie dowodów i innych miejscowości .
Mieszkańcy wnioskują o ustalenie jednej tylko nazwy miejscowości, w której mieszkają”

Po odczytaniu projektu uchwały przez Wiceprzewodniczącego Rady – Pana Włodzimierza
Wasiek, Przewodniczący Rady Gminy poprosił Radę o głosowanie. 

      Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za podjęciem w/w uchwały. 

Nadmieniam, że w głosowaniu brało udział 15 Radnych tj. cały skład osobowy Rady. 

Podjęta uchwała otrzymała Nr IV/7/2007 i wraz z projektem stanowi Załącznik Nr 11
do protokołu z posiedzenia niniejszej sesji. 

Ad. pkt 13.

Pan Konrad Sobiech – Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały w
sprawie wystąpienia o zmianę urzędowej nazwy miejscowości „Przełek Duży” na nazwę
„Przełęk”- rodzaj- „wieś” oraz zachowanie nazwy „Przełęk Kościelny” i „Przełęk
Mały” – rodzaj – „części wsi Przełęk”.

     Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za pojęciem uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 Radnych . 

Podjęta uchwała otrzymała kolejny Nr tj. Nr IV/8/2007 i wraz z projektem stanowi Załącznik Nr
12 do niniejszego protokołu. 
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Ad. pkt 14.

Kolejnym punktem porządku niniejszych obrad było rozpatrzenie i podjęcie uchwały w
sprawie ustalenia miesięcznej zryczałtowanej diety dla Przewodniczącego Rady Gminy
Płośnica.

Pani Anna Lipińska – Inspektor ds. Rady Gminy w Płośnicy przedstawiła i uzasadniła potrzebę
podjęcia w/w uchwały - odczytała również treść Rozstrzygnięcia Nadzorczego Wojewody
Warmińsko-Mazurskiego stwierdzającego nieważność uchwały Nr III/11/2006 podjętej prze
Radę Gminy na poprzedniej Sesji. 
      

Rada Gminy nie zgłosiła żadnych uwag ani zastrzeżeń do przygotowanego projektu
uchwały  w tym temacie : 

                                       Za podjęciem uchwały głosowało- 14 osób
                                        1 osoba – wstrzymała się od głosu 
                                            
Nadmieniam, że w głosowaniu wzięło udział 15 Radnych  obecnych  na posiedzeniu .
Podjęta uchwała otrzymała Nr IV/9/2007 i wraz ze swym projektem stanowi Załącznik Nr 13
do niniejszego protokołu.  

Ad. pkt 15.

Rozpatrzenie i podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji
Rady Gminy. 

Pan Konrad Sobiech – Przewodniczący Rady Gminy…….. Cyt: „ Proszę Państwa, na
I sesji Rady Radny Pan Arkadiusz Golubski wystąpił z wnioskiem, że nie bardzo widzi się w
Komisji Bezpieczeństwa, natomiast chciałby pracować w Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony
Środowiska i Spraw Socjalnych . Myślę , że każdy z Radnych to pamięta. Ponieważ składy
osobowe stałych komisji były już powołane i podjęta uchwała, zadecydowaliśmy , że powrócimy
do tego tematu na którejś z następnych sesji. Wiecie doskonale, że każdy Radny ma prawo
udziału w co najmniej dwóch komisjach . „

Stanisław Dudek – Radny wsi Przełęk …….Cyt. : „ Panie Przewodniczący! Szanowni Radni !
Koniec lutego mieliśmy posiedzenie Komisji Oświaty, na którym poruszany był między innymi
temat składu komisji oraz temat Przewodniczącego Komisji . Doszliśmy do wniosku, że
Przewodniczący Komisji zostaje ten sam i pozostaje ten sam skład osobowy tej komisji. W
związku z tym myślę , że tak powinno to pozostać i jestem trochę zaskoczony , że w ten sposób
przygotowany jest projekt uchwały.”

Pan Konrad Sobiech - ………. Cyt. : „ Wszystko rozumiem , ale Radny chce przenieść się do
innej Komisji , a o składzie osobowym decyduje Rada Gminy , a nie tylko skład komisji „ 
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Pani Maria Wodzyńska – Radna wsi Skurpie …….Cyt: … „ Tak , ale ja też mogę się nie czuć
bardzo w pewnej komisji , ale skoro zdecydowałam się na I sesji pracować w tej komisji , więc
nie będę przeskakiwać jak z kwiatka na kwiatek. Jestem Radną i nie robię tylko to dla siebie , ale
dla ogółu . W sumie przecież chodzi nam wszystko o jedno i nie ważne w której komisji pracuję.”

Pan Konrad Sobiech - …….Cyt. „ Pani Mario, ja nie widzę problemu , skoro Pani nie widzi się
w jakiejś komisji , może również wystąpić do Rady z wnioskiem o przeniesienie do innej komisji.
Radny Golubski taki wniosek złożył i nadal go podtrzymuje i powinniśmy nad nim  głosować „

Pani Bożena Kowalska – Radna wsi Jabłonowo …..Cyt: ..,. „ Tu nie chodzi o Radnego
Golubskiego, bo mnie on absolutnie w składzie naszej komisji nie przeszkadza,  ale                     o
słowo Przewodniczącego Komisji Oświaty . Była rozmowa na komisji , kto będzie
Przewodniczącym tej komisji . Ustalone zostało , że będzie nim nadal Pan Włodzimierz Wasiek,
ale skład komisji pozostanie również bez zmian „

Radny Włodzimierz Wasiek poprosił o 15 minutową przerwę . 

P r z e r w a 

Po przerwie: 

Pan Arkadiusz Golubski – Radny wsi Rutkowice wycofał swój wniosek odnośnie przeniesienia
z Komisji Bezpieczeństwa do Komisji Oświaty. 

W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy odstąpił od podejmowania uchwały
w sprawie powołania składów osobowych stałych komisji i przystąpił do realizacji kolejnego
punktu porządku obrad.

Ad. pkt 16.

Informacja z zebrań sprawozdawczo-wyborczych w poszczególnych sołectwach:

Pan Kazimierz Podlasin – Z-ca Wójta Gminy Płośnic wyjaśnił, że Od 24 stycznia do
02 lutego tego roku odbywały się zebrania sprawozdawczo-wyborcze , w których brali udział
mieszkańcy . Po czym przedstawił wnioski mieszkańców poszczególnych sołectw.  

Radni ani Sołtysi sołectw nie zgłosili żadnych uwag ani zastrzeżeń. 

Przedstawione wnioski z zebrań stanowią Załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu. 
 

Ad. pkt 17. 

Pan Konrad Sobiech – Przewodniczący Rady Gminy udzielił wyjaśnień odnośnie wypełniania
Oświadczeń majątkowych przez Radnych i poprosił o jak najszybsze ich wypełnienie i złożenie 
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w Biurze Rady Gminy , gdyż do dnia 30 kwietnia muszą być one przekazane do Urzędu
Skarbowego.

Ad. pkt 18.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść petycji mieszkańców wsi Murawki i wsi
Gralewo w sprawie cen wody, po czym wyjaśnił , że temat ten poruszany był na posiedzeniach
stałych komisji Rady Gminy przed termonem niniejszej sesji. Radni proponowali, aby utrzymanie
sieci wodociągowych w w/w miejscowościach przekazać w utrzymanie i
konserwację WZUW Mławie, ustalić cenę za zużycie wody taką samą jak dla innych
miejscowości naszej gminy , natomiast różnicę , która wyniknie z cen naliczanych przez Zakład
Komunalny w Rybnie pokryć z budżetu gminy , bądź też wyliczyć w ten sposób , aby różnica
była wliczana w cenę dla wszystkich mieszkańców gminy .  
  
Pan M. Michał Niedźwiecki – Wójt Gminy poinformował, że jest już po rozmowie
z Dyrektorem WZUW Mława , który zgodził się na propozycję Radnych .  

Pan Krzysztof Groblewski- Radny Powiatu Działdowskiego zapytał jak odległy jest termin
przejęcia przez WZUW Mławę i naliczenia innych cen , gdyż mieszkańcy wymienionych
miejscowości już od lat płacą wyższe stawki za zużycie wody . Stawki te powinny być już
wyrównane od początku tego roku. 

Nadmieniam, że w/w petycja mieszkańców stanowi Załącznik Nr 15 do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt 19. 

Informacja Przewodniczących stałych Komisji Rady Gminy z działalności za okres między
sesjami:

Pan Arkadiusz Czechrowski – poinformował , że w okresie między sesjami odbyło się jedno
posiedzenie Komisji Rewizyjnej , na którym Radni analizowali propozycje do wieloletniego planu
inwestycyjnego gminy Płośnica , opracowali plan pracy komisji na rok 2007 oraz rozpatrywali
przygotowane projekty uchwał na niniejsze posiedzenie sesji.

Pan Piotr Monczewski – Wyjaśnił , że na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów Radni
dokładnie przyjrzeli się propozycji do wieloletniego planu inwestycyjnego gminy Płośnica na lata
2007-2010 oraz projektom uchwał na niniejsze posiedzenie Sesji. 

Pan Krzysztof Pszenny- Poinformował , że oprócz posiedzenia komisji w sprawie
rozpatrywania projektów uchwał przygotowanych na niniejsze posiedzenie oraz rozpatrzenia
petycji mieszkańców wsi Murawki i Gralewo w sprawie cen wody , Komisja Rolnictwa,
Przemysłu, Ochrony Środowiska i Budownictwa odbyła spotkanie z Dyrektorem WZUW Mława
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i analizowała sposób rozwiązania problemu złej jakości wody w miejscowości Gródki, Niechłonin
i Płośnica. Po dyskusji w tym temacie Komisja opowiedziała się za modernizacją

hydroforni w miejscowości Jabłonowo w celu doprowadzenia sieci wodociągowej
do miejscowości Niechłonin oraz budową nowej hydroforni w miejscowości Płośnica z
pociągnięciem sieci wodociągowej do miejscowości Gródki.  

Pan Włodzimierz Wasiek – poinformował, że w okresie między sesjami odbyły się dwa
posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Ochrony Zdrowia i Spraw Socjalnych . Na pierwszym z
posiedzeń członkowie komisji za pomocą zaproszonej Pani Prezes Związku Nauczycielstwa
Polskiego opracowali projekt uchwały w sprawie zmian w regulaminie określającym zasady
przyznawania dodatku za wysługę lat, wysokość stawek dodatków motywacyjnego, funkcyjnego i
za warunki pracy oraz szczegółowe warunki przyznawania, sposobu obliczania wynagradzania za
godziny ponad wymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz niektóre inne składniki
wynagradzania , a także szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania dodatku
mieszkaniowego i podziału funduszu nagród dla nauczycieli. Na drugim posiedzeniu Komisja
analizowała pozostałe projekty uchwał przygotowane na niniejsze posiedzenia sesji oraz
wieloletni plan inwestycyjny gminy Płośnica przedstawiony przez Wójta gminy. 

Pan Leszek Mańka – oznajmił, ze komisja Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony
Przeciwpożarowej pracowała nad tymi samymi tematami, co pozostałe komisje .
W wolnych wnioskach i sprawach bieżących komisji poruszany był temat oświetlenia ulic na
terenie gminy tj. godziny i czas świecenia się lamp oraz stan techniczny naszych dróg. 
 

Ad. pkt 20.

Odpowiedzi na zgłoszone interpelacje Radnych:

Pan M.Michał Niedźwiecki – Wójt Gminy w odpowiedzi na interpelację:
- Radnego Monczewskiego poinformował , że nie ma przeszkód w tym , aby młodzież
z miejscowości Zalesia mogła korzystać z sali gimnastycznej przy szkole. Należy zgłosić się
do Dyrektora Szkoły w celu ustalenia terminu. 

- Radnego Stanisława Dudka poinformował, że zamówimy wykonanie tablic ogłoszeniowych
dla wszystkich sołtysów. 

- Przewodniczącego Rady – Radnego wsi Niechłonin …..Cyt. …. „ Jestem szczęśliwy ,
że nareszcie jest zainteresowanie ze strony młodzieży i inicjatywa pomocy przy remoncie
budynku „starego Domu Kultury” w Niechłoninie. Osoba odpowiedzialna przewodnicząca tej
młodzieży powinna się ze mną skontaktować w celu uzgodnienia spraw remontowych .
Na pewno pomożemy i zapewnimy materiał „ 

- Radnego Włodzimierza Wasiek – Wójt Gminy sywierdził, że nic nie wie na temat zmiany
właściciela dyskoteki OMEN , gdyby taka sytuacja miała miejsce wówczas musiałaby się
zgłosić do niego o wydanie nowego zezwolenia na sprzedaż napojów alkoholowych , którymi
się w tej dyskoce handluje. Nie mniej jednak skontaktuje się z Dyrektorem Spółdzielni
Rolniczej , który jest właścicielem tego lokalu i terenu, na którym się znajduje w celu
utrzymywania czystości , porządku i ładu na tym , jak i na sąsiadującym  terenie. 
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- Radnego Leszka Mańki – Wójt będzie rozmawiał z mieszkańcami w sprawie udostępnienia
tej drogi.

Pan Kazimierz Podlasin – Z-ca Wójta Gminy w odpowiedzi na interpelację Radnej
Wodzyńskiej wyjaśnił, że wtej chwili nasze drogi są rzeczywiście w okropnym stanie, gdyż
jest mokro . Z chwilą , kiedy zrobi się sucho przystąpimy niezwłocznie do nawożenia
i równania.      

                                                                 Ad. pkt 21. 
Wolne wnioski i zapytania: 

Pan Konrad Sobiech – Przewodniczący Rady Gminy przedstawił treść pisma mieszkańca
wsi Płośnica Pana Ryszarda Lipińskiego pracującego i tymczasowo zamieszkałego
w Warszawie w sprawie utworzenia klubu sportowego w miejscowości Płośnica. 

Pani Maria Wodzyńska – Radna wsi Skurpie wyjaśniła, że oprócz przedstawionych przez
Przewodniczącego Komisji Oświaty , poruszany był również temat oferty Pana Lipińskiego
odnośnie utworzenia, zorganizowania i dofinansowywania klubu sportowego na określonych
przez niego warunkach. 

Pan M.Michał Niedźwiecki – Wójt gminy zapewnił , że nie wnosi żadnego sprzeciwu i nie
widzi najmniejszych przeszkód w celu utworzenia klubu sportowego przez Pana lipińskiego ,
jednakże podkreślił , że wszystko powinno odbyć się w ramach prawa – mając głównie na
myśli dofinansowanie. Dla niego nie ma różnicy pod jaką nazwą ten klub będzie
funkcjonował i przez kogo , jednakże w sprawach wsparcia finansowego musi skonsultować
się z Radcą Prawnym i Radą Gminy. 

Pan Henryk Grzywacz – Sołtys wsi Niechłonin zgłosił potrzebę oczyszczenia i udrożnienia
przepustu na drodze w Niechłoninie od skrzyżowania w kierunku Jabłonowa. 

Pan Arkadiusz Czechrowski – Radny wsi Gródki zgłosił :
- potrzebę nawiezienia i wyrównania dróg na osiedlu w pobliżu Szkoły Podstawowej
w Gródkach ,
- nawiezienia i wyrównania odcinka drogi gminnej Gródki – Przełek 
- poszerzenia i poprawienia stanu drogi Gródki- Prioma 
- wydłużenia czasu świecenia lamp ulicznych do godziny 24.00

Pan Jerzy Duda- Sołtys wsi Płośnica: 
- zgłosił wniosek wyłożenia dywanika asfaltowego od skrzyżowania za kościołem do posesji
Pana Jabłońskiego na Sasorowie

     - wyrównanie i utwardzenie drogi za torami obok posesji Pana Biernata
     - usunąć zbędne zadrzewienia i zakrzaczenia na skwerku leżącym w  środku wsi  
       Płośnica 

-15-

 



- zgłosił uwagę na to , że od stycznia tego roku do OREW / Ośrodka dla
Niepełnosprawnych w Działdowie / nie wpłynęła należność za dowóz dzieci niepełnosprawnych z
terenu naszej gminy do Ośrodka , 
- zasygnalizował , że w innych gminach Sołtysi są bardziej doceniani i mają większe
wynagrodzenie za swoją pracę oraz lepiej traktowani. Poprosił Wójta Gminy
o przedstawienie wysokości inkasa dla Sołtysów w okolicznych gminach . 

Pani Barbara Bartkowska – Sołtys wsi Prioma poprosiła o nową pieczątkę „Sołtysa wsi
Prioma” , po czym zwróciła uwagę Radnemu Czechrowskiemu , że nie był obecny na zebraniu
wiejskim wsi Prioma , której również jest Radnym i powinien współpracować
z mieszkańcami tej wsi. 

Pan Ryszard Koźlak – Sołtys wsi Rutkowice zwrócił uwagę na spuszczane z uwięzi
i  wałęsające się psy , których boją się dzieci dojeżdżające do szkół. 

Pani Bożena Kowalska - Radna wsi Jabłonowo poprosiła o ustawienie jeszcze jednego
pojemnika na plastiki w miejscowości Jabłonowo . Przedstawiła również skargę mieszkańców, że
Pan Ludwiczak odbierający od nich śmieci jeździ tylko środkiem wsi , natomiast nie zajeżdża na
poboczne drogi. 

Pan Marek Nowakowski – Sołtys wsi Turza Mała zasygnalizował , że ten sam problem jest
również w jego miejscowości. 

Pan Arkadiusz Czechrowski – Radny wsi Gródki poprosił o ustawienie w jego miejscowości
dodatkowego pojemnika na szkło i plastiki.

Pan Zenon Łużewicz – Sołtys wsi zgłosił uwagę na dziury i koleiny na drodze gminnej we wsi
Skurpie prowadzącej na „majątek” 

Pan Piotr Psiuk – Sołtys wsi Wielki Łęck zwrócił uwagę , że takie łatanie dziur w asfalcie jest
zabawne i niecelowe, gdyż nic nie dale. Na próżno wydaje się na to pieniążki . Wystarczy , że po
takiej drodze kilka razy przejadą samochody ciężarowe  i jest to samo co przedtem. 

Pani Barbara Bartkowska – Sołtys wsi Prioma zgłosił potrzebę poprawienia stanu drogi na
trasie  Prioma- Skurpie. .

Pan Włodzimierz Wasiek – Radny wsi Płośnica przedstawił informacje na temat Walnego
Zgromadzenia Związku Gmin „Działdowszczyzna” . 
  
Pan Krzysztof Groblewski – Radny Powiatu Działdowskiego zwrócił uwagę na coraz większą
ilość śmieci w przydrożnych rowach oraz w lasach na terenie naszej gminy. 

Pani Elżbieta Szymańska – Radna wsi Płośnica- Z-ca Przewodniczącego Rady wnioskowała ,
aby w końcu powołać komisję porządkową , która przejdzie się po terenie gminy i sprawdzi w
jaki sposób mieszkańcy pozbywają się swoich śmieci i czy mają szczepione psy. 
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Pan Zenon Zawadzki – Sołtys wsi Gródki poprosił o oczyszczenie i udrożnienie rowka przy
drodze do Pana Gronowskiego oraz udrożnienie przepustu przy budynku byłej poczty.  

Pan M.Michał Niedźwiecki – Wójt Gminy w odpowiedzi na zgłoszone  pytania i wnioski 
wyjaśnił, że: 

- na razie czekamy na suchą pogodę i jak najszybciej przystąpimy do nawożenia, równania           i
poprawiania stanu dróg, gdyż po zimie faktycznie stan ich jest przykry. 

- wymiana oświetlenia dobiega końca, są jeszcze pytania dlaczego w niektórych miejscach zostały
zdjęte lampy , ale zapewniam , że staramy się oświetlić naszą gminę , żeby w miejscach
najbardziej uczęszczanych było widno i bezpiecznie. 

- zagospodarowanie odpadów stałych przez mieszkańców naszej gminy powinno przebiegać
zgodnie z ustawą o utrzymaniu czystości oraz uchwały Rady Gminy . Będzie zgłaszał się
pracownik Urzędu do przedstawiciela Rady Sołeckiej , aby wspólnie sprawdzić kwitariusze za
oddane śmieci na legalne wysypisko śmieci oraz zaświadczenia    o szczepieniu swoich psów.   
Dzikie wysypiska będą niwelowane , natomiast te osoby, które według naszych ustaleń wysypują
śmieci w niedozwolonych miejscach będą karane. Przypominam, że dwie osoby już zostały
ukarane. 

- odnośnie worków do segregacji śmieci- będą one w Urzędzie Gminy , skąd mieszkańcy będą
mogli odbierać w każdy dzień, zwróci również uwagę Panu Ludwiczakowi , aby starał się
zajeżdżać przy każdej posesji w celu odbioru śmieci. 

- odnośnie wysokości inkasa w okolicznych gminach – na dzień dzisiejszy nie może podać
szczegółowo informacji w tym temacie. Postara się zorientować i odpowiedzieć Sołtysowi Dudzie
na następnej sesji. 

Pani Katarzyna Zakrzewska - Sekretarz Gminy poinformowała , że niebawem odbędzie się
Gminny turniej piłki halowej w Płośnicy i poprosiła o zgłaszanie drużyn do rozgrywek z każdej
miejscowości naszej gminy. 
  

Ad. pkt 22.
=========

Ze względu na wyczerpany porządek obrad Pani Przewodniczący Rady Gminy podziękował
wszystkim za udział   i na tym zamknął   obrady IV Zwyczajnej Sesji  Rady Gminy  w Płośnicy. 

Protokołowała :                                                                     Przewodniczący Rady Gminy
 
Anna Lipińska                                                                                Konrad Sobiech 

 


